
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 6 
TORSDAG DEN 2. MARTS 2006. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Kresten Valdal, Erik Jonas Pedersen, Anders Niel-

sen, Ole Colberg, Søren Kofoed, Jørn Weirsøe, Mette Bjersing, Søren Nielsen og Ulla 
Maltesen. 

 
Inviteret: Anders Hebo, Helle Skovgård   
 
Afbud:  Anders Hebo og Per Jakobsen. 
 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 
 

Pkt. 2: Økonomi. 
Kresten Valdal udleverede et forslag til budget, der var udarbejdet af administrationen 
i samarbejde med minikassererne. Det havde været nødvendigt at reducere udvalgenes 
ønsker for at få et budget, der balancerer. Det er en betingelse for budgettet, at der op-
rettes en aktivitetspulje, som skal finansieres af øgede indtægter. Bestyrelsen beslutte-
de i den forbindelse at hæve indskuddene til SM med kr. 20 dog kun med kr. 10 for 
veteran og motionister. Aktivitetspuljen skal kunne søges af alle udvalg, og er et skridt 
mod en ny budgettering, der er aktivitetsbaseret. Eventuelle udgifter til ny hjemmeside 
skal tages af formuen. 
Bestyrelsen vedtog derefter budgetforslaget 
 

Pkt. 3: Siden sidst. 
Lone Klamer refererede fra sidste HB møde d. 3.2.2006.  
Rollefordeling i en udviklingsproces for DBF blev diskuteret. Thomas Lund og Ditte 
Iversen skal lave et oplæg.  
Thomas Lund præsenterede oplægget til DBF’s ny hjemmeside. 
Divisionsforeningen betragtes som nedlagt. 
Der advares om tvivlsomme badmintonlotterier. 
I forbindelse med evalueringen af Breddekonsulentordningen, skal der udarbejdes et 
nyt oplæg, der kan diskuteres i kredsene, se mere under punkt 4, breddekonsulentord-
ningen 2006/2007.  
Referatet af HB mødet kan læses på den lukkede hjemmeside.  

 
Pkt. 4: Breddekonsulentordningen 2006/2007. 

Helle Skovgaard gennemgik kort sit oplæg, der er udsendt til bestyrelsen, Helle Skov-
gaard nævnte herunder, at hun ikke brugte særlig megen tid på klubbesøg. 
Anker Blauenfeldt mente at alle aldersgrupper havde brug for forældrekurser, og efter-
lyste tidlig udmelding om brug af haller. 
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Anders Nielsen fandt, at der var mange gode aktiviteter, men mente, at man skal un-
dersøge, hvilke spillere der deltager i DBF’s sommerlejr. Hvis der er tale om lavere 
rangerede spillere, skal vi måske passe på ikke at træde nogen over tæerne. 
Lone Klamer nævnte, at der foreligger et nyt forslag om optimering af breddekonsu-
lenternes arbejde baseret på den foretagne evaluering. Ved en beklagelig fejltagelse 
var denne ikke udsendt til bestyrelsen inden mødet. Lone Klamer lovede at sende den 
pr. email, så bestyrelsen kunne nå at kommentere inden den d. 14. marts 2006. Klavs 
Andreassen vil samle og konkludere ud fra de modtagne kommentarer, så han kan 
medtage dette til HB mødet d. 25. marts 2006.  
Forslaget indebærer blandt andet en større centralisering af arbejdet med evt. fuldtids-
ansatte i stedet for halvtidsansatte. F.eks. kan SBKr.’s og KBKr.’s to halvtidsansatte 
erstattes med en fuldtidsansat. Bestyrelsen besluttede, at der ikke kan gives et endeligt 
svar uden, at den overordnede struktur er tilfredsstillende.  

 
Pkt. 5: SBKr.’s repræsentantskabsmøde d. 14. marts 2006. 

Årsberetningerne er klar.  
Dagsorden færdiggøres af Lone Klamer. 
Lovforslag færdiggøres. 
De lægges alle på hjemmesiden, når de er færdige. 
Der mangler forslag til suppleanter til bestyrelse og VETU. 
Klavs Andreassen sender dagsorden mm. til Torsten Berg. 
Der udsendes invitationer til klubber, æresmedlemmer osv. 
Stemmesedler og medlemsoptælling er klar. 
Båndoptager og tape er klar. 
Lokaler i Tåstrup Hallerne er reserveret 
Der er spisning kl. 17.30 og mødet starter kl. 19.30 
  

 
Pkt. 6: Orientering fra udvalgene. 

Indledningsvis blev det foreslået, at hvis orienteringen er på mere end 3 minutter, skal 
det optages som et særligt punkt på dagsorden. 
BREDU. 
Intet.  
SSU. 
Videreudvikler talentudvikling for 1. års seniorer. Forsøger at bygge et projekt for 
U19 sammen med Ole Colberg, under hensyntagen til DBF’s kraftcentermodel. 
Holdturneringsdatoen i vinterferien (uge 7) vil forsøgsvis kunne flyttes til ugen op til 
uge 7. 
Anders Nielsen er villig til at deltage i DBF’s Repræsentantskabsmøde. 
USU. 
Har haft møde med UEU, hvor U19 VM kriterier, samt ny holdsammensætning for 
DM blev diskuteret.  
16 U11 og U13 spillere deltager i talenttruppen i Greve. 
U11 DM for hold afholdes i Greve og for U15 i Hvalsø. 
Anker Blauenfeldt mindede om pædofilicheck.  
VETU. 
Anker Blauenfeldt takkede for de mange år i bestyrelsen, og mindede om DM for ve-
teraner i weekenden i Solrød. 
UDU. 
Har søgt om haller til den kommende sæson, venter svar. 
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DU. 
Der har været genvalg i dommerklubben. 
IT. 
Erik Jonas Pedersen mente ikke, at der umiddelbart er nogen grund til at lave en ny 
hjemmeside, hvis vi ikke bruger den mere end nu. For at se om det var fordi, det er for 
vanskelligt at lægge meddelelser på hjemmesiden, eller om det er fordi der ikke er no-
get at meddele, er Erik Jonas Pedersen villig til passe hjemmesiden for alle de udvalg, 
der ønsker det. De skal blot sende de ting de ønsker på hjemmesiden pr. mail. Det er 
nok bedst om kun én opdaterer det pågældende udvalgs hjemmeside. 
AU. 
Intet, da mødet d. 23. februar var blevet aflyst. 
 

 
Pkt.: 7:  Eventuelt. 

Intet 
 
 
 
 
 

Mødet slut kl. 22.20.       godkendt
  


